

瓦格纳尔所有高压柱塞泵系列 油漆喷涂设备 喷涂泵

产品名称	瓦格纳尔所有高压柱塞泵系列 油漆喷涂设备 喷涂泵
公司名称	安徽琛凯涂装系统设备有限公司
价格	1.00/台
规格参数	品牌:瓦格纳尔 (wagner) 型号:28-40/35-70/48-110 产地:德国
公司地址	安徽省芜湖市弋江区汇峰跨境电商产业园三楼329-330室 (申报承诺) (注册地址)
联系电话	0553-4833336 13855380315

产品详情

高压柱塞泵 HIGH PRESSURE PISTON PUMPS

能量强大 Powerful

坚固牢靠 Extremely Robust 可靠性高 Reliable

杰出的贡献

出色的耐用性，高可靠性和独特的功能使Icebreaker成为几乎任何一种高压应用的首选。高效率空气马达确保平稳的运行和无瑕的喷涂效果。泵的种类广泛可以满足从小型家具生产厂家到那些制造工业汽车装备或者风力塔机的重型工业。他们能理想用于水性或者溶剂性油漆。

1 可靠性Reliable

马达独特的内部设计及其特有的换向阀极大得减少了结冰冷凝现象，从而确保优异的运行和超常的可靠性。

The unique internal design of the motor and its special discharge valves drastically reduce ice formation and prevent accumulation to ensure superior performance and exceptional reliability.

2 承受所有压力Under full pressure

换向阀的无密封圈设计确保换向灵敏，不必考虑工作压力的变化，都可得到完美的喷涂效果。

The packing-free, anti-stalling pilot valve is always fed by full air pressure, regardless of the adjusted working pressure, to guarantee high speed inversions and optimal performance.

3 安全操作Safe operation

压力调节阀结合了一个安全空气阀，保证停机时，空气马达中没有压力。

The pressure regulator is integrated with a safety air valve to ensure, when it is closed, that no pressure is left in the air motor.

4 维修方便Service friendly

轻松分离油罩杯。柱塞和空气马达之间可快速脱离，从而可以快速地分离油漆缸体。

The release agent cup is easily accessible. The quick-release coupling between the piston rod and air motor makes it possible to quickly and easily disconnect the fluid section.

5 过滤和回流Filtration and Recirculation

大容量过滤器易于清洗，结合回流阀使冲洗更加全面。

The large easy-to-clean material filter combined with the recirculation

tion valve creates maximum performance in cleaning and flushing.

6 工作性能和持久性Performance and durability

不管何种油漆的使用，可调密封圈和不锈钢厚硬镀铬的油漆部分

保证设备的耐用性。

Self-adjusting packings and a thick hard chrome plated stainless steel fluid section ensures durability regardless of the material used.

7 便于长期使用Easy and long lasting

大尺寸球阀带硬金属底座确保高强度抽吸以及长时间工作。轻松

拆开清洗，不用拆装液体部分。同时抽吸管配备旋转接头，可以

在上自由转动。

The large ball valve with hard metal seats ensures a strong suction power and an extremely long working life. Easily opened for cleaning without disassembling the fluid section. The suction hose moves freely on a swivel joint.

无气和空气辅助喷涂

瓦格纳尔柱塞泵是应用任何高压雾化技术最理想的选择。可以配套所有用于无气或者空气辅助应用的设备。

无气喷涂 AIRLESS

实用性喷涂

For functional coatings

通过一个小孔高压液体获得雾化，可理想用于厚的涂层和喷涂大面积

表面，确保高速应用和高油漆利用率。出色用于防腐保护性喷涂，液体压力达到500巴。

Atomization is achieved by “ pumping ” high pressure fluid through an orifice. Ideal for applying thick layers and coating large surfaces. Ensures fast application speed and high transfer efficiency. Excellent for corrosion protection coatings. Fluid pressure up to 500 bar

空气辅助喷涂 AIRCOAT

高质量表面喷涂

For superior finish quality

雾化由无气和空气喷涂技术结合而成。空气辅助结合了两者优点，表面质量优异，油漆利用率高，生产速度快。从木器喷涂到工业车辆以及金属结构喷涂都可以得到理想的喷涂效果，可配合多种喷涂应用设备。液体压力达到250巴以及空气压力达到2.5巴。

Atomization is achieved by a combination of Airless and Air Spray technologies. AirCoat combines the advantages of both, resulting in premium surface quality, high transfer efficiency and fast application speed. Ideal for a very wide range of applications from wood finish to industrial vehicle and metal construction coating. Fluid pressure up to 250 bar and air pressure up to 2.5 bar.

Icebreaker产品系列选型表 IceBreaker selection table

技术参数 Technical Data

柱塞泵 Piston pump Wildcat Puma Puma

Wildcat

Leopard